四月是表彰生命赠礼的月份

由于COVID-19大流行在过去一年里经历了巨大的生命损失，无数被拯救的生命难以一一记住。作为医疗专业人员、前线员工和社区的关爱人员，我们都在努力确保患者、邻居、家人和朋友的健康和安全。

四月是全国生命捐赠月，表彰我们通过器官、眼部和组织捐赠拯救生命的能力。作为个人，我们有权给予生命的赠礼来医治病人，并向他人表达慷慨和仁慈。

关于拯救生命的事实
您从医疗专业人员那里接受的护理质量永远不会因您登记成为器官、眼睛和组织捐赠者而受到影响。
· 即使在某些健康状况下，器官捐赠仍然是可以实行的。
· 作为器官捐赠者没有年龄限制。纽约年龄最大的捐赠者是93岁。
· 器官捐赠过程遵循严格的准则，以确保公平和公正。
· 因为器官捐赠可以拯救生命，大多数宗教都把它视为人生最后的善举，并送上祝福。

这个月，我们作为一个社区走到一起，提高人们认识器官、眼睛和组织捐赠的救生能力，表扬那些给予生命赠礼的人，并鼓励其他人登记成为捐赠者。一个人可以拯救多达八位病患，协助他们康复并留下持续的生命遗产。

为了支持等待移植的近万名儿童和成人，请花一些时间了解更多有关器官、眼睛和组织捐赠，并考虑注册以拯救生命。请浏览LiveOnNY.org了解更多资讯。


English Translation
APRIL CELEBRATES THE GIFT OF LIFE​

With the overwhelming loss of life experienced in the past year due to the COVID-19 pandemic, it can be difficult to remember the countless lives that have been saved. As healthcare professionals, essential workers, and caring members of our communities, we are all working to ensure the health and safety of our patients, neighbors, family and friends.   ​

April is National Donate Life Month, a celebration of our ability to save lives through organ, eye and tissue donation. We as individuals, are empowered to give the gift of life, heal the sick and extend our generosity and kindness to others.   ​

THE FACTS ABOUT SAVING LIVES​
The quality of care you receive from medical professionals is never compromised because of your status as an organ, eye and tissue donor.​
· Organ donation is often possible even with certain health conditions. ​
· There is no age limit to be an organ donor. The oldest donor in New York was 93 years old.   ​
· The organ donation process follows strict guidelines to ensure fairness and equity. ​
· Because organ donation saves lives, most religions celebrate it as a final act of kindness and extending one's blessings. ​

This month, we come together as a community to raise awareness about the lifesaving power of organ, eye and tissue donation, celebrate those who have given the gift of life, and encourage others to sign up as donors. One person can save up to eight lives and leave a lasting legacy by helping others live on. ​

In support of the nearly 10,000 children and adults waiting for a transplant, please take a few moments to learn more about organ, eye and tissue donation and to consider signing up to save a life. Please visit LiveOnNY.org to learn more. ​


